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# OneteamOnetarget

Versnellen is de boodschap. We staan klaar voor een dubbele opdracht. 
Oplossingen voor grootschalige decarbonisering brengen met waterstof- 
en CO2-infrastructuur. En zorgen voor bevoorradingszekerheid in energie. 
Zo versnellen we in alle continuïteit naar een duurzame toekomst voor de 

samenleving en ons bedrijf.
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2022 was een bewogen jaar, wat betekent 
het voor de toekomst?  
Pascal De Buck Een verschrikkelijk jaar voor de 
Oekraïense bevolking en de manier hoe de mensen 
lijden onder het geweld. We kunnen alleen maar 
vurig hopen dat het leed zo snel mogelijk stopt.  
De geopolitieke situatie heeft ook de energiemarkt 
ondersteboven gehaald. Met een dubbele 
uitdaging: én oplossingen brengen voor de 
bevoorradingszekerheid in aardgas voor Europa 
én krachtig de beweging naar grootschalige 
decarbonisering maken. 

De weg vooruit: hoe ziet die eruit?
Daniël Termont Versnellen is de boodschap.  
We hebben onze strategie daarnaar verscherpt. 
Als bedrijf hebben we de kracht én de opdracht 
de essentiële infrastructuurpartner te zijn om de 
energietransitie te versnellen. We ontwikkelen 
infrastructuur voor waterstof en CO2 voor een snelle 
opschaling van de decarboniseringsoplossingen. 
Tegelijk helpen we de samenleving zolang dat 
nodig is in de aardgasvoorziening. 

Pascal De Buck Samen met de industrie en  
onze partners hebben we de versnelling ingezet.  
De voorbereiding van de waterstof- en  

Mijlpalen 2022

#OneteamOnetarget

Essentiële 
infrastructuurpartner  
om de energietransitie  
te versnellen

CO2-infrastructuur in de industriële clusters is met 
rasse schreden vooruitgegaan. Met Frankrijk, 
Nederland en Duitsland staan voor waterstof al 
grensoverschrijdende verbindingen in de steigers. 
We staan in de startblokken om voor de Belgische 
en Noordwest-Europese economie de nodige 
waterstof- en CO2-infrastructuur te ontwikkelen.

Een multi-moleculesysteem: 
waarom is dat belangrijk?
Pascal De Buck De robuustheid van een markt staat 
of valt met diversificatie. Dat zien we in de huidige 
geopolitieke context, dat zagen we ook tijdens 
de pandemie. Onze kracht vandaag is dat onze 
infrastructuur een ruime waaier aardgasbronnen 
ontsluit. Die kracht trekken we door naar morgen. 
Met waterstof-infrastructuur waarmee verbruikers 
toegang hebben tot alle opties: productie lokaal,  
uit de buurlanden, of invoer overzee. Idem voor de 
CO2-infrastructuur: we mikken op diverse pistes die 
de industrie nodig heeft, met vervoer voor hergebruik 
en verschillende mogelijkheden voor uitvoer.

Daniël Termont Optimaal diversifiëren betekent ook: 
vooruitkijken in een toekomstgerichte en integrale 
benadering van het energiesysteem. Elektriciteit uit 
hernieuwbare bronnen, koolstofneutrale molecules 

24/7 in de bres voor  
de bevoorradings-  
zekerheid
De geopolitieke toestand heeft 
de dynamiek op de gasmarkten 
en de richting van de stromen 
in Europa ingrijpend veranderd. 
Onze ploegen overal in het land 
hebben het hele jaar door geen 
steen onverlegd gelaten voor 
de bevoorradingszekerheid in 
Noordwest-Europa. Met succes. 
Leveranciers konden naast de 
bevoorrading van België via het 
Belgische net ook ongezien grote 
hoeveelheden aardgas naar 
Nederland en Duitsland brengen. 
Naar Duitsland stroomde maar 
liefst 256 TWh (tegenover  
20 TWh in 2021) en naar 
Nederland liepen de stromen  

op tot 145 TWh (tegenover  
68 TWh in 2021). Tegelijk kon 
de opslag in Loenhout tot een 
recordniveau worden gevuld 
voordat de winterperiode aanbrak. 
Het Belgische net bevestigde 
daarmee eens te meer zijn rol als 
energiedraaischijf voor Europa, 
met de zone Zeebrugge als 
belangrijke toegangspoort voor 
zowel aardgas via pijpleidingen  
als LNG via schip.

Multi-moleculesysteem 
krijgt vorm   
Klimaatneutraal worden: daarvoor 
moeten waterstof en CO2 kunnen 
circuleren. Samen met de 
industrie, onze partners en onze 
aangrenzende operatoren hebben 
we de beweging versneld. 

Leiding- en terminallingprojecten 
voor waterstof en CO2 zijn in volle 
voorbereiding in de waaier van 
industriële clusters in België. 

Pascal De Buck 
Gedelegeerd bestuurder en CEO

Daniël Termont 
Voorzitter van de raad van bestuur
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zoals waterstof, afvang en hergebruik of uitvoer van 
CO2 moeten optimaal hand in hand kunnen gaan. 
Als we de gas- en elektriciteitssystemen als een 
geheel doen samenwerken, dan staan we sterk om 
de behoefte aan energie en grondstoffen in al zijn 
diversiteit efficiënt en duurzaam in te vullen.

Waarom de forse ambitie om tegen  
2030 capaciteit aan te bieden voor  
het vervoer van 30 TWh waterstof en  
30 miljoen ton CO2 per jaar?  
Pascal De Buck De klimaatuitdaging is enorm en de 
industrie heeft oplossingen nodig om zijn activiteiten 
en werkgelegenheid lokaal te kunnen blijven 
verankeren. Daarom zijn we verplicht ambitieus te 
zijn. Bovendien vertrekt die ambitie vanuit de pijlers 
waarmee we duurzame waarde creëren voor de 
samenleving en voor de onderneming.

Daniël Termont Duurzame waardecreatie  
is een continu proces van voortschrijdend inzicht 
in een wijzigende omgeving. De komende jaren 
willen we dat proces met de betrokkenheid van 
onze stakeholders verder in een ESG-benadering 
stimuleren. We zetten koers vanuit dit perspectief.

Voor u is dit het laatste jaarverslag dat 
u als voorzitter van de raad van bestuur 
voorstelt aan de algemene vergadering. 
Hoe kijkt u terug op die periode?  
Daniël Termont Ik heb het voorrecht gehad 
gedurende 14 jaar onze raad van bestuur te mogen 
voorzitten. Het was een eer te mogen meewerken 
aan de strategie gedurende heel die periode.  
Ik heb in die jaren Fluxys Belgium zien ontplooien 
tot de kern van onze moedergroep Fluxys die in zijn 
verbreding bijkomende vaart heeft gegeven aan de 
activiteiten van Fluxys Belgium. Een ontwikkeling 
waar we terecht fier mogen over zijn. Al neem ik 
afscheid als voorzitter, ik blijf nog een tijdje lid van 
onze bestuursorganen. Ik hoop met mijn ervaring 
nog een bijdrage te kunnen leveren aan de verdere 
boeiende periode waarin ons bedrijf verkeert.  
Ik houd eraan, allen met wie ik heb samengewerkt 
de afgelopen jaren en zeker de CEO’s Walter 
Peeraer en Pascal De Buck, van harte te danken 
voor de aangename en vruchtbare samenwerking 
en wens mijn opvolger alle succes toe.

Samen met de industrie en 
onze partners hebben we de 
versnelling ingezet. We staan in de 
startblokken om voor de Belgische 
en Noordwest-Europese economie 
de nodige waterstof- en  
CO2-infrastructuur te ontwikkelen.
Pascal De Buck 
Gedelegeerd bestuurder en CEO

De komende jaren willen we 
ons proces van waardecreatie 
met de betrokkenheid van onze 
stakeholders verder in een ESG-
benadering stimuleren. We zetten 
koers vanuit dit perspectief.
Daniël Termont 
Voorzitter van de raad van bestuur

Leiding  
Desteldonk-Opwijk:  
nu voor aardgas en 
klaar voor waterstof  
Met de nieuwe bevoorradings-
situatie in Europa was snel 
schakelen ook de boodschap 
voor nieuwe infrastructuur die 
nodig is. We brachten alles in 
gereedheid voor de eerste 
fase in de aanleg van de leiding 
Zeebrugge-Opwijk: het stuk 
Desteldonk-Opwijk. Daarmee 
verhogen we onze capaciteit 

om aardgas vanuit Zeebrugge 
landinwaarts te vervoeren. 
Tegelijk is de leiding een eerste 
stap in de versnelling van de 
energietransitie: de leiding kan 
meteen ingeschakeld worden voor 
het transport van waterstof zodra 
de markt er klaar voor is. Eind 
2023 nemen we het leidingstuk 
Desteldonk-Opwijk in gebruik.  

Connect & move   
Je met collega’s in het zweet 
sporten, tussen de middag of na 
het werk, is prettig, versterkt het 
teamgevoel en geeft de motivatie 
een boost. Daarom zetten we 
Connect & Move op: collega’s 
stimuleren om samen te bewegen, 
teams samen te stellen en zich te 
gooien op sportieve events. Met 
120 collega’s gingen we ervoor op 
16 evenementen in heel het land!

How will you change  
the world?  
Hard aan de kar duwen en 
innovatief zijn om mee te 
bouwen aan een klimaatneutrale 
samenleving. Dat is de boodschap 
in onze multimedia-campagne 
waarmee we op volle kracht onze 
jacht op talent hebben voortgezet. 

Met succes: niet minder dan  
81 nieuwe collega’s versterkten  
ons als team. Snel thuisvoelen 
maakt het verschil. Daarom  
zorgen we voor een warm  
onthaal in een innovatief 
integratietraject. 

Samenwerking België- 
Duitsland verder 
opgetrokken    
Op de Belgisch-Duitse energietop 
in Zeebrugge begin 2023 kwamen 
beide landen overeen om hun 
energiesamenwerking verder 
op te trekken. Sleutelelement in 
die samenwerking is te zorgen 
voor een leidingcorridor om 
waterstofvervoer tussen België en 
Duitsland te faciliteren.

Stap vooruit 
naar onze eigen 
klimaatneutraliteit     
Ons engagement: tegen 2035 als 
bedrijf klimaatneutraal zijn. Eerste 
mijlpaal is om tegen 2025 onze 
uitstoot van broeikasgassen te 
halveren ten opzichte van 2017.  
In 2022 haalden we die kaap 
voor de methaanemissies in onze 
vervoers- en opslagactiviteit.  
In onze LNG-activiteit zijn  
3 bijkomende hervergassers 
met zeewater in aanbouw die 
de emissies van de terminal in 
Zeebrugge zullen verminderen.
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